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Mestna občina Novo mesto 
Krajevna skupnost Majde Šilc,  
Ragovska 7a, 8000 Novo mesto 
Svet krajevne skupnosti 
 
 Z a p i s n i k  
 
4. seje sveta Krajevne skupnosti, v ponedeljek, 18.3.2019,  s pričetkom ob 17.30 uri, 
v prostoru sedeža KS.  
 
Prisotni: Adolf Zupan, predsednik sveta, Ana Bilbija, Jasna Šinkovec, Metka Škedelj, 
Avgust Vrščaj in Mitja Brudar, člani sveta. 
 
Opravičeno odsotna je bila članica Tijana Pavlović. 
 
Ostali prisotni: Ksenija Avsec in Luka Jukič  
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 3. seje in pregled realizacije sklepov – predlog zapisnika 

priložen 
3. Potrditev projektne naloge za pripravo projekta za izgradnjo pešpoti in kolesarske 

steze iz Tavčarjeve ulice na nov pločnik in kolesarsko stezo ob Levičnikovi cesti – 
gradivo priloženo 

4. Razno  
 
Ad 1 
Svet je sklepčen in soglasno potrdi dnevni red. 
 
Ad2 
Zapisnik 3 seje je bil dopolnjen s pripombami Jasne Šinkovec in Avgusta Vrščaja. 
Svet je soglasno sprejel 

SKLEPE: 
 

1. Potrdi se zapisnik 3. seje Sveta. 
2. V bodoče se osnutek pošlje v 7 dneh vsem članom, ki naj v roku treh dni 

pošljejo pisne pripombe . Po uskladitvi besedila ga podpredsednica pošlje 
Avgustu Vrščaju, ki ga kot osnutek umesti na spletno stran KS. 

 
Ad3 
Projektna naloga za izdelavo projektne dokumentacije PZI za ureditev povezovalne 
poti med Tavčarjevo ulico in večnamensko potjo ob Levičnikovi cesti v Novem mestu 
so člani prejeli z vabilom. Priložena je k zapisniku in je njegov sestavni del. 
 
V razpravi je Metko Škedelj zanimalo kako je z izgradnjo pločnika v Ragovo in Jasno 
Šinkovec, če bo urejena pot ob gozdu za kolesarje. Mitja Brudar je predlagal, da bi z 
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izvajalcem za prej sklenili posebno pogodbo s cenami iz že sklenjene pogodbe z 
Mestno občino. 
Predsednik Sveta in oba gosta so pojasnili, da bo pločnik narejen v sklopu drugega 
projekta in da dodatno urejanje poti ob gozdu na tak način ne bo možen zaradi 
upoštevanja določb Zakona o javnem naročanju. 
 
Predsednik je izrazil zahvalo Kseniji in Dušanu za njihovo strokovno pomoč pri 
pripravi tega projekta.  
 
Po izčrpni razpravi in oceni, da je projektna naloga dobro pripravljena je bil soglasno 
sprejet 

SKLEP: 
Projektna naloga za izdelavo projektne dokumentacije PZI za ureditev povezovalne 
poti med Tavčarjevo ulico in večnamensko potjo ob Levičnikovi cesti v Novem mestu 
je primerna osnova za naročilo za izdelavo projekta za izgradnjo pešpoti in kolesarske 
povezave med Tavčarjevo ulico in novozgrajenim pločnikom in kolesarsko stezo ob 
Levičnikovi cesti. 
 
 
Ad4 
Člani sveta so v zvezi z vprašanjem MO Novo mesto, če se bo KS vključila v čistilno 
akcijo, dne 20.3.2019, zaključili, da na območju KS ni območij, ki bi terjali 
organiziranje akcije v celotni KS.  
Soglasno je bil sprejet  

SKLEP 
KS se ne bo vključila v čistilno akcijo, dne 20.3.2019. O odločitvi se obvesti MO. 
 
Predsednik je podal informacije: 

1. o prošnji predstavnikov nekaterih blokov, ki so odstranili razpadajoče garaže, 
da se jim pomaga zgraditi nove parkirne površine med temi bloki v 
makadamski izvedbi. Tem je že pred leti pomagal s tem, da je naprosil 
gradbenega izvajalca iz NM, da je brez plačila storitve izvedel nekatera dela po 
odstranitvi garaž. Sofinanciranje s strani KS ni možno. Glede na spremenjeno 
gradbeno zakonodajo bi bilo dobro ponovno obuditi predlog o odstranitvi 
razpadajočih garaž. Ker imajo podobne probleme v KS Bršljin in KS Kandija 
Grm se Jasno Šinkovec pooblasti, da se o predlogu dogovarja s 
predsednikoma teh dveh KS, ki bodo morda skupaj lažje našli 
učinkovite rešitve za odstranitev vsaj razpadajočih garaž. Poveže se 
naj tudi s Primožem Skubicem iz naše KS, ki je bil v preteklih letih na 
tem področju v okolici bloka, kjer živi. O rezultatih naj članica sveta 
obvešča svet KS; 
  

2. pregled hidrantov na območju KS bo v kratkem izvedlo PGD Šmihel, v okviru 
sodelovanja med našo KS in tem društvom. Seznam hidrantov bo posredovala 
Komunala, ki je zanje tudi odgovorna; 
 

3. da se je udeležil občnega zbora KORK. Ta je bil sklican v času praznika ob 
Dnevu žena – KS je udeleženkam izročila vsaki po en nagelj. Tak način 
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simboličnega izraza spoštovanja do prostovoljk se je izvajal tudi v preteklih 
letih. Na tem zboru je bil prikazan postopek oživljanja z defibrilatorjem. 
Predlagal je razmislek, da bi organizirali tovrstno usposabljanje za čim več 
sokrajanov (po skupinah). 
 

4. Ana Bilbija je poročala, da se je udeležila 4.3.2019 zbora ZB za vrednote NOB–
KO Majde Šilc. Za udeležbo in sodelovaje so se zahvalili in ji izročili pozdrave 
za vse člane Sveta. 
 

5. Predsednik je informiral člane Sveta, da je bilo v imenu Sveta KS  v prejšnji 
sestavi ob smrti naših sokrajank oz. sokrajanov, svojcem izrečeno sožalje in 
izročen paket sveč. Tak odnos je bil vedno sprejet zelo dobro. Predlagal je, da 
se s tem nadaljuje. Člani Sveta so se s tem strinjali, da s to obliko 
izraza spoštovanja pokojnim oz. njihovim svojcem nadaljujemo tudi 
v tem mandatu; 
 

6. da MO Novo mesto na lansko leto posredovane predloge za letošnje projekte 
še vedno ni odgovorila. Sporočeno je bilo le, da naj bi se to zgodilo v kratkem. 
Do tedaj začetek izvajanja naših projektov ni mogoč; 
 

7. da je član Sveta Avgust Vrščaj že pričel z nalaganjem vsebin našega dela na 
spletno stran KS; 
 

8. da so bile na Občinskem svetu dane tri pobude, ki se tičejo tudi pogojev 
življenja naših sokrajanov. To so: pridobivanje evropskih sredstev za vgradnjo 
dvigal (Ana Bilbija), Adolf Zupan – Ragovo in javna razsvetljava Žibertov hrib; 
 

9. da je informativno govoril z županom v zvezi z možnostjo financiranja MO NM 
izgradnje pešpoti in kolesarske steze iz Tavčarjeve ulice na novo zgrajen 
pločnik in kolesarsko stezo ob Levičnikovi cesti. Strinjal se je, da je povezava 
smiselna. O morebitnem financiranju pa je odgovoril, da bo o tem odločil, ko 
bodo znani vsi pogoji za začetek gradnje  (projekt, soglasja lastnikov zemljišč 
in drugo). Informiran je bil z namenom, da naj pričakuje tako našo prošnjo.  
Prvotna informativna ocena teh del v višini cca 10.000 EUE ni uporabna, ker ni 
vključevala izgradnje kolesarske steze; 
 

10. da se je 27.2.2019 udeležil sestanka s predsedniki Svetov KS in županom. 
Župan je predstavil rebalans proračuna za leto 2019. Gre za spremembe, ki so 
posledica zamika projektov, financiranih s sredstvi EU iz leta 2018 v leto 2019.  

 
Najavljen je bil poziv KS, da naj bi te določile prioritete na področju 
komunalne, cestne infrastrukture in javne razsvetljave (predvidoma v marcu 
ali aprilu). 
V zvezi s tem je predsednik člane Sveta pozval, da za ta tri področja po svoji 
presoji na mail g. Vrščaja in njegov mail do konca meseca marca 
predlagajo prioritete, za katere smatrajo, da zaslužijo tako obravnavo. 
Predlagal je, da se naredi fotografija, kjer je to smiselno, določi lokacija in po 
možnosti oceni okvirna vrednost (slednje ni nujno). Na podlagi teh predlogov 
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bo g. Vrščaj pripravil zbir predlogov, ki ga omo obravnavali na svetu KS in jih 
po uskladitvi posredovali MO NM.  
 
Primeroma je naštel nekaj svojih razmišljanj, o katerih naj bi razpravljali in 
izmed njih določili prioritete: celovita sanacija uličnih površin in površin 
pločnikov, namestitev semaforja v križišče Ulice Marjana Kozine in Ragovske, 
talne fizične ovire, izgradnja manjšega nadstreška pri igrišču na Ragovski (za 
potrebe Šole zdravja), ureditev vseh ekoloških otokov, nakup prostorov za 
potrebe KS v novem objektu na Jakčevi, ureditev prostora za vrtičkarje, 
celovita obnova javne razsvetljave, vlaganje v ljudi na področju športa, oskrbe 
starejših… 
 

11. Letos bi skladno s planom izvedli nekaj obrezovanj nevarnega drevja – na 
javnih površinah. Do sedaj imamo dva predloga. Člane sveta je pozval, da do 
konca marca posredujejo predloge za svoje okolje.  
 
Jasna Šinkovec je opozorila, da bi bilo dobro o tem obvestiti MO, ker imajo 
zaposlenega strokovnjaka za drevje; 
 

12. informiral je še o obvestilu MO, da bo letos otroška igrišča vzdrževala 
Komunala NM. Ob tej informaciji je to družbo obvestil, na kaj morajo biti še 
pozorni pri opravljanju te naloge. Člani sveta so dobili mail v vednost; 

 
13. da je bila MO obveščena, da naj poskrbi, da bo koncesionar proučil možne 

rešitve zaradi nanosa peska na koncu Ulice Marjana Kozine v smeri 
Žibertovega hriba. Na podlagi teh naj se najdejo ustrezne rešitve. Do tedaj pa 
bi bilo potrebno ta del ulice večkrat pomesti oz. odstraniti nanošen pesek; 

 
14. predsednik je Svet obvestil, da je na predlog Ane Bilbija zaprosil MO Novo 

mesto, da nam za potrebe KS dodelijo še uporaben računalnik in tiskalnik. 
Predvidoma bo odgovor znan v aprilu, ko bo MO končala postopek nabave 
nove računalniške opreme. Za nas je uporaben računalnik z manjšimi 
zmogljivostmi; 
 

15. podal je tudi informacijo, da kvaliteto zraka uradno meri ARSO. Ko bo 
informacija pripravljena bo Svet o njej razpravljal. Neuradno opravlja meritve 
tudi Telekom. 
 

Ana Bilbija je vprašala, če so kje opredeljene naloge varnostnega sosveta in če je 
še aktualna popolnitev telesa z novimi osebami. Pojasnjeno je bilo, da obstaja 
Poslovnik o delu VS. Naloge so bile povzete iz izkušenj oz. aktov KS Bučna vas in 
KS Šmihel. V preteklem mandatu je bilo ugotovljeno, da je tak organ sveta KS 
zelo koristna oblika dela za večjo varnost sokrajanov.  
 
Glede novih članov je zaželjeno, da se vključijo posamezniki iz vseh delov KS. 
Zaenkrat so člani  
Avgust VRŠČAJ, član Sveta in predsednik Sosveta 
Adolf Zupan, predsednik Sveta KS 
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Mitja BRUDAR, član Sveta 
Tugomir PLUT, Ragovska 38, 
Mitja DRENOVEC, Ul. Marjana Kozine 1, 
Ksenija AVSEC, Ulica Marjana Kozine 32 

Aleš PIBERČNIK, policist - vodja policijskega okoliša  
Robert BILIČIČ, Maistrova ul. 10          
 
Skladno s sklepom sveta, sprejetega na tretji seji, je za popolnitev pooblaščen 
predsednik VS Avgust Vrščaj. 
 
 

 
Jasna Šinkovec je predsedniku KS predala predlog stanovalcev Žibertovega hriba pod 
katerega se je podpisalo 138 stanovalcev Jurčičeve, Levstikove, Stritarjeve in 
Tavčarjeve ulice. Ta predlog je bil predan tudi županu MO Novo mesto. Krajani 
menijo, da je kategorično odbijanje nadaljne razprave in dogovora glede varnosti na 
ul. Marjana Kozine nedopustno in pozivajo svet KS in strokovne službe MO NM, da 
ponovno preučijo ustreznost talnih ovir in varnosti v prometu, ne le na Marjana 
Kozine pač pa širše. Prebivalci zahtevajo neodviso, strokovno presojo talnih ovir in 
njihove lokacije. Varnost na ulici pa ogrožajo tudi lastniki vozil iz ul. Marjana Kozine, 
ki svoja vozila parkirajo na delu ulice, pešpoti, ki je namenjena pešcem in 
kolesarjem. Šinkovčeva da pobudo, da se stanovalce na to opozori in tudi ustrezno 
sankcionira, če bodo vozila še vedno neustrezno parkirana. 
 
Predsednik je ponovno pojasnil, da je do namestitve ovir prišlo po večletnih 
prizadevanjih Sveta KS, Varnostnega sosveta in na podlagi pobud krajanov, ki bivajo 
na tej ulici. Cilj njihove namestitve je bila zaščita peščev, ki so najbolj ogroženi 
udeleženci v prometu ( med njimi še posebej starejši in otroci ). Nameščene ovire, 
katerih investitor je bil v večinskem obsegu MO Novo mesto, zagotovo pomenijo 
določeno neugodnost voznikom, ki uporabljajo to ulico. Prepričan je, da bi moral pri 
reševanju zahteve za strokovno presojo oz. morebitno odstranitev prevladati razum, 
da je zaščita najšibkejših udeležencev v prometu najbolj pomembna. Odločitev o vrsti 
ovir in gostoti je sprejel sodelavec OU g. Jure Duh. 
 
Predlagal je, da se naj do te zahteve opredeli VS. Sicer pa je prav, da se namestitev 
ovir strokovno presodi. Menil je, da bi bilo prav, da sokrajani na tej ulici, vozila ne 
parkirajo na delih, ki je namenjen pešcem.  
 
 
Po burni razpravi, v kateri je bilo poudarjeno, da je ulica ozka in da so vozila 
parkirana tudi na pločnikih sta bila z večino glasov sprejeta  
 

SKLEPA 
 

 

1. Kopija podpisov sokrajanov Žibertovega hriba se posreduje g. Juretu Duhu, 
višjemu svetovalcu za promet na MO Novo mesto 
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2. predsednik Sveta pripravi pismo prebivalcem Ulice Marjana Kozine s prošnjo, 
da ne parkirajo na pločnikih in s tem tudi sami pripomorejo k večji varnosti  
prometa na tej ulici 
 

Seja je bila zaključena ob 19.30 uri. 
 
Zapisala        Predsednik 
Ana Bilbija        mag. Adolf Zupan 
 


